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PROTOKOLL 
GNESTA 
KOMMUN 

  

 
Pensionärs- och omsorgsrådet 

   

    

Tid och plats Fredag den 20 september 2019, kl. 10.30 
plats: Frösjön/Lockvattnet, Elektron 

Närvarande Ingrid Jerneborg Glimne (M), Sören Granberg (C), Glids Åkerström (V), Ingalill 
Karlsdotter (PRO Gnesta), Margareta Bergdahl (PRO Gnesta), Siwert Eklöf 
(PRO Stjärnhov), Gunilla Bränström (SPF), Ann-Sofie Lindström (SPF), Bengt 
Landå. (SPF), Elisabet Nilsson (FUB), Agneta Johansson (FUB), Kerstin Landin 
(HRF) 
Man Önnevall, verksamhetsutvecklare socialförvaltningen 

Frånvarande Göran Eherenhorn (SD), Sami Smedberg (S), Sture Nilsson (SFR), Inger 
Ivarsson (PRO Stjärnhov) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Margareta Bergdahl 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2019-09-20 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid Jerneborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Margareta Bergdahl väljs att justera protokollet torsdag den 26 september kl. 
15.30, Elektron. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Rådet godkänner dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet önskar få svar gällande Hippocampus badstol. Ingrid Jerneborg Glimne 
svarar att den inte finns med i det budgetarbete som nu pågår. Hennes 
uppmaning till rådet är att man ansöker om medel ur någon fond för att 
finansiera en badstol. 

Rådet vill veta om det finns reservaggregat på Strandhagen och om inte vill man 
veta vilka planer det finns för att införskaffa det. Ingrid svarar att det inte finns 
något reservaggregat på Strandhagen. Någon ytterligare information från Göran 
Johansson, lokalsamordnare, har inte inkommit till rådet. 

Gunilla Bränström påtalar att det i senaste numret av Socialnytt finns 
information om att socialförvaltningen har tagit fram en egen riktlinje för e-post 
hantering. Frågan skickas vidare till socialförvaltningen. 
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Ingrid delar ut den skrivelse som förvaltningen, har skrivit som svar på rådets 
fråga om "Antal platser i särskilt boende", daterad 2019-05-21. Diskussion följer 
dels om hur rådet ska få svar på sina skrivelser och dels hur nämnden blir 
informerad. Ingrid svarar att nämnden har blivit informerad om skrivelsen 
daterad 2019-05-21, men att man redan har lämnat svar på likalydande skrivelse 
daterad 2019-03-15. 

Frågor om kostnader för att öppna ytterligare en avdelning jämfört med att ha 
platser vid behov tas upp. Som det ser ut nu finns det en avdelning för 
avlastning och korttidsvård där man kan få en plats i väntan på permanent 
boende och därmed finns det utrymme för att ha en "gummibandseffekt". 

Rådet vill inför varje möte ha en rapport om hur många ansökningar som har 
kommit in om plats på särskilt boende och hur länge de har väntat på sin plats. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 5 Rutin för e-post 

Frågan har diskuterats under punkt nr. 4 

§ 6 Socialstyrelsen öppna jämförelser, Mad Önnevall 

Huvudsyftet med att föra och följa upp statistik är att kunna se om kommunen 
är på väg mot måluppfyllelse. Man kan se att det finns vissa nackdelar med att 
vara en liten kommun. En nackdel kan vara att även om alla svarar så har man 
ett litet urval, vilket ger svåranvändbar data när man ska göra jämförelser. Att ha 
ett litet urval kan även innebära att enskilda ärenden har stor påverkan på 
resultatet. 

Väntetid från ansökan tills man blir erbjuden plats på Säbo varierar. I riket är 
medelväntetiden mellan 2 dagar och 166 dagar. I Gnesta är motsvarande siffra 
för första halvåret 2019 211 dagar. Mad Önnevall förklarar att varje enskilt fall 
med lång väntetid har förklaringar t.ex. kan det röra sig om ett ärende som har 
fått avslag och sedan beviljats efter rättslig prövning. 

Det finns även fördelar med att vara en liten kommun En fördel är att det blir 
realtivt enkelt att utföra uppföljning t.ex. när det gäller personer med över 100 
timmars hemtjänst. 

Kommunen jobbar för att motverka ensamhet och öka känsla av trygget. Det 
sker via frivilliginsatser och på Träffpunkten men också genom att följa 
utvecklingen av digitala hjälpmedel. 

Mari delar ut skrift från Sveriges Kommuner och Landsting. 

§ 7 Enkelt avhjälpta hinder/Hinder i den fysiska miljön 

Rådet önskar att punkten fortsättningsvis ska heta "Hinder i den fysiska 
miljön". 

Listan gås igenom och två nya punkter läggs till: "Den nya trottoaren vid 
Kärvsvägen har endast avfasning på en sidan" och "Vid Strandbadets café finns 
en trälist som utgör snubbelrisk runt där man sitter och fikar". 

Vi kommer överens om att ta bort åtgärdade punkter från listan efter att de har 
redovisats på rådet. 
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Listan skickas ut med kallelsen inför varje råd. 

§ 8 Organisationerna informerar 

PRO Stjärnhov har haft räkfrossa, sygruppen och läsecirkeln fortgår som 
vanligt. Sångkören har fått Gryts hembyggdsförenings pris es
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PRO Gnesta har ett lag som har tränat minigolf för att nästa år möta Stjärnhov. 

SPF har haft räkfest, ftiskyårdsvandringarna har många deltagare vid varje 
till fälle. 

På Powerhuset är Torsdagsföreläsningama mycket välbesökta och föreläsare 
bokade för en lång tid framöver. Det finns bl.a. workshop i data. SPF och PRO 
deltar även i flera projekt i landet. 

§ 9 Ordföranden informerar 

Familjecentralen invigs fredag den 27 september. 

Seniordagen är den 3 oktober. 

Nästa möte har enligt tidigare information flyttats till den 21 november. 
Kallelsen kommer att skickas via e-post en vecka innan mötet och kallelsen via 
vanlig postgång kommer lite senare. 

§ 10 Övriga frågor 

Personalsituationen — Rådet har hört ett rykte om att det ska göras 
personalneddragningar eller vissa indragningar på Ekhagen. 

Ingrid Jemeborg Glimne svarar att det är inte något som hon känner till men att 
det eventuellt kan röra sig om att man tar bort de förstärkningar som har funnits 
p.g.a. högre vårdtyngd. 

Frågan ställs om det finns risk för att man skär ner på aktivitetspersonal. Ingrid 
svarar — "Nej, vi kommer att kämpa för att kunna behålla aktivitetspersonalen. 
Kanske kan vi inte få allt det vi önskar, det beror på vad som händer med 
ekonomin i övrigt". 

Rådet önskar att man lägger till en målgrupp i Folkhälsoplanen — Äldre och 
funktion snedsattas livssituation. Marie Solter kontaktar Lotta Brattberg inför 
nästa möte. 
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Marie Solter 
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Margareta Bergdahl 

Justerare 
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